
 

 

 

Ohlasy jezdců po RZ3 MOGUL Zlatá I. 

 

Tisková zpráva č. 12 

Mladá Boleslav, 1. 7. 2017 

 

Přinášíme Vám ohlasy jezdců z Rádia Rally Bohemia z cíle RZ3 Zlatá I. 

 

Jan Kopecký: „Od začátku začalo dost pršet. Ale myslím si, že posádky za námi 

to budou mít ještě horší.“ 

Pech Václav: „Bylo to strašně náročné.“ 

Jan Černý: „Na startu začalo pršet. Začátek byl strašný, pak už to bylo lepší.“ 

Miroslav Jakeš: „Na začátku nám začalo hodně pršet. Posledních pět kilometrů 

jsem jel bez brzd, točili jsme se.“ 

Jaromír Tarabus: „Počítali jsme s mokrem. Spadlo nám to těsně před startem. 

Mokrá byla hlavně první půlka, ale moc jsem se do toho neopíral. Zatím jedeme 

v pohodě.“ 

Vojtěch Štajf: „Dělali jsme jednu chybu, byli jsme v hodinách. Je to škoda, měli 

bychom dobrý čas. Je to očistec, hlavně ze začátku.“ 

Martin Vlček: „Prošlápli jsme brzdový pedál, šli jsme ven do lesa. Máme velké 

škody, musíme jet.“ 

Roman Kresta: „Špatné, přetočili jsme se hned po startu. Zariskovali jsme, jeli 

jsme na tvrdých a byl to očistec.“ 

Štěpán Vojtěch: „Narychlo jsme přezouvali před startem, protože jsme měli 

nějaké varianty v kufru a chytli jsme do časovky. Začalo nás zlobit řazení.“ 

Karel Trojan: „Bylo to strašné, byl to boj. Začínali jsme na obrovské vodě, kdy 

to auto bylo skoro neřiditelné. Pak jsme jeli na suchu a teď zase končíme na 

mokru.“ 

 

Tradičním generálním partnerem Rally Bohemia je automobilka ŠKODA AUTO. 

 

Rally Bohemia je na sociálních sítích k nalezení na těchto účtech: 

Facebook: www.facebook.com/rallybohemia 

Twitter: twitter.com/RallyBohemia 

Youtube: www.youtube.com/user/RallyBohemia 

Instagram: instagram.com/rallybohemia 
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